
Geachte heer/mevrouw.

Ik schrijf u deze mail in verband met het fenomeen van fatbikes die op het stadserf 
worden bereden. Een poos terug heeft de gemeente besloten om scooters en brommers 
van het stadserf te gaan weren, wat een uitstekende beslissing was. Helaas hebben we 
hiervoor in de plaats nu de fatbikes gekregen.
De fatbikes worden veelal door jeugd bestuurd (leeftijd schat ik tussen de 12 en 15). Er 
wordt met een noodgang door de straten geraced. Snelheden van SOkm/u zijn meer de 
norm dan de uitzondering.
Bij het laatste voorval liep ik met mijn vrouw en dochter van twee afgelopen zondag 
voorbij House of Snobs waarbij een fatbike, bestuurd door twee meiden van +-14 jaar, 
met een levensgevaarlijk tempo ons voorbijflitste en mijn dochter bijna voor de wielen 
van deze fatbike terecht was gekomen. Het scheelde niet veel of het was een botsing 
waarvan ik niet eens over de gevolgen na wil denken.
De landelijke politiek is schijnbaar te incompetent om te handelen (of ze weigeren 
gewoon te doen wat nodig is) dus het is tijd dat de gemeente zelf regels gaat stellen. 
Fatbikes, desnoods alle elektrische fietsen, dienen net als scooters en brommers 
geweerd te worden van het stadserf. Ze rijden te snel, ze letten niet op, het creeërt 
alleen maar gevaarlijke situaties en het zorgt ervoor dat de voetganger zich niet langer 
met een veilig gevoel zich door het stadscentrum kan bewegen.
Ik vraag u, doe er iets aan, de limiet is bereikt

Vriendelijke groet,
(bezorgde burger)




